
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 22.05.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 25 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat: domnul vicepreşedinte Iova Ilie, doamna consilier Turnea Iustina, 

doamna consilier  Ciurel  Lenuţa,  domnul  consilier  Cojocariu Ioan şi  domnul  consilier 
Marinescu Aurel.

Se supune la vot motivarea domnului vicepreşedinte Iova Ilie, doamnei consilier 
Turnea Iustina, doamnei consilier Ciurel Lenuţa, domnului consilier Cojocariu Ioan şi a 
domnului consilier Marinescu Aurel. Se aprobă în unanimitate.

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.109/15.05.2013, comunicată domnilor 
consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/5466/15.05.2013,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/5467/15.05.2013  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 16.05.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor deconcentrate, a celor subordonate 

Consiliului Judeţean, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai:  Ziarului “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  
Cotidianul „Adevărul de Seară”, AGERPRES.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării administraţiei  portuare „Portul 

Turistic  Pojejena”  în  cadrul  Societăţii  Comerciale  Eoliana  CARAŞ  SRL  aflată  sub 
autoritatea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  prin  modificarea  şi  completarea 
obiectului de activitate a acesteia. 

2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 
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de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare. 

3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei 
Generale de Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu modificările  şi 
completările ulterioare. 

4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi 
Funcţionare  al  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-
Severin. 

5.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  unui  mandat  expres  domnului  consilier 
judeţean  Daniel-George  Surdu,  reprezentantul  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în 
AGA a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ACVABANAT”, pentru modificarea 
actului constitutiv şi a statutului asociaţiei.

6.Proiect de hotărâre pentru aprobarea rezultatului final al concursului de proiecte 
de management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va 
încheia Contractul de management la Teatrul de Vest Reşiţa. 

7.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la a doua reuniune de lucru în cadrul proiectului „My Modular, Intelligent, Low 
Cost, Do it yourself, nearly zero energy House for Eco Green Village”, acronim MILD 
HOME, ce a avut loc în Gussing, Austria, în perioada 3-5 aprilie 2013.

8.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, la Conferinţa consacrată Parteneriatului Estic şi la Sesiunea Plenară a Comisiei 1 
a ARE, organizate la Dnipropetrovsk, Ucraina, între 24 şi 29 aprilie 2013.

9.Raport de activitate al S.C.AQUACARAŞ S.A., pe anul 2012.
10.Raport de activitate al Clubului Sportiv Caraş-Severin, pe anul 2012.
11.Raport de activitate al Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin, pe anul 

2012.
12.Informare privind activitatea derulată în anul 2012, de către SC „SCHILIFT” 

SRL. 
13.Raportul de activitate al S.C. Ecologica Băile Herculane SRL, pe anul 2012.
14.Raport  privind  activitatea  desfăşurată  de  Asociaţia  de  Dezvoltare 

Intercomunitară „Intercom Deşeuri Caraş-Severin”, în anul 2012.
15.Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun ca ordinii de zi anunţate, să-i 
adăugăm  în  procedură  de  urgenţă,  3  puncte:  „Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea 
participării Judeţului Caraş-Severin, prin consiliul judeţean la implementarea şi derularea 
proiectului  „Gestiunea  în  sistem  informatic  a  Registrului  Agricol  şi  a  altor  servicii 
publice destinate  cetăţenilor  în  cadrul  unor  unităţi  administrativ-teritoriale  din judeţul 
Caraş-Severin”, precum şi a cheltuielilor de cofinanţare aferente acestuia”, care se ridică 
la 3500 de lei. Da? Vă spune Darian, la momentul respectiv. „Proiect de hotărâre privind 
modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
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nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici  în  cadrul  proiectului  „Modernizarea  infrastructurii  de  apă  uzată  în  judeţul 
Caraş-Severin” finanţat prin Programul Operaţional Sectorial-Mediu, Axa prioritară 1, ce 
urmează  a  se  depune  în  cadrul  Aplicaţiei  pentru  Fondul  de  Coeziune,  completată 
ulterior.” şi Liber vă va da detalii. Este vorba de Moldova Nouă. Liber, eşti aici?

Domnul invitat Liber Anatoli: Da. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  fine:  „Proiect  de  hotărâre  privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.250/2011, privind aprobarea 
Actului Constitutiv şi al Statutului „Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin”, cu 
rang de asociaţie, cu modificările şi completările ulterioare.”. Dacă sunteţi de acord cu 
această ordine de zi, adăugită şi completată. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Procesul-verbal al şedinţei din 25 aprilie.
Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: Dacă sunt amendamente? Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vreau să fac două anunţuri înainte de a 

începe şedinţa. De astăzi, o comisie a Consiliului Judeţean se află la Căminul de Bătrâni 
din Reşiţa, pentru a verifica situaţia financiară a acestei instituţii subordonate. Au mai 
fost  probleme acolo. Se pare că sunt din nou probleme.  De data aceasta am trimis o 
comisie, ca să vedem exact ce se întâmplă la acest cămin de bătrâni, ca să fiţi informaţi  
domnilor consilieri. O veste care ţine de statistică, o cifră relativ exactă, dar nu poate fi o 
mare diferenţă, Caraş-Severin are 295.600 de locuitori. Deci rămânem judeţ de rangul 
care am fost. Cu alte cuvinte, rămânem în aceeaşi structură administrativă. Dacă am fi 
coborât sub 280.000, am fi avut o serie de neplăceri din punct de vedere al structurării 
administrative a judeţului. Sunt cifre, hai să spunem, nu încă definitive, dar nu pot fi mari 
diferenţe.  Reşiţa  are  73,3  mii  locuitori,  Caransebeş  24  de  mii,  Anina  7500,  Băile 
Herculane  4900,  Bocşa  15800,  Moldova  Nouă  12300,  Oraviţa  11300 şi  Oţelu  Roşu, 
10500. Repet, nu sunt cifrele finale, dar cam pe aici stăm. Bun.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării administraţiei  portuare „Portul 

Turistic  Pojejena”  în  cadrul  Societăţii  Comerciale  Eoliana  CARAŞ  SRL  aflată  sub 
autoritatea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  prin  modificarea  şi  completarea 
obiectului de activitate a acesteia. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea 
înfiinţării administraţiei portuare…”. Cu caractere mai mici,  Darian, ceva mai mici, te 
rog! Oricum, data viitoare vin cu lupa sau cu o pereche de ochelari de soare. „…Portul 
Turistic  Pojejena”  în  cadrul  Societăţii  Comerciale  Eoliana  CARAŞ  SRL  aflată  sub 
autoritatea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  prin  modificarea  şi  completarea 
obiectului de activitate a acesteia. Despre ce e vorba? Ştiţi că am câştigat sau mă rog, 
avem un vapor, un vaporetto, la Pojejena şi acum trebuie să înfiinţăm şi portul. E un 
vaporetto finanţat prin program transfrontalier, care va face curse pe Dunăre. El nu poate 
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să  funcţioneze,  decât  în  condiţiile  în  care  înfiinţăm această  administraţie  portuară  la 
Pojejena. Pentru a obţine aprobarea Ministerului Transporturilor, trebuie să dăm această 
hotărâre  de  consiliu,  pe  care  o  supun  aprobării  dumneavoastră.  De  ce  în  interiorul 
Societăţii Eoliana? Pentru că ea este un SRL, care are în obiectul de activitate, asemenea 
activităţi. Cu alte cuvinte, nu mai înfiinţăm o altă societate, o folosim pe cea existentă. 
Dacă sunt observaţii?

Domnul consilier Spânu Ion: Eu aş vrea, domnule preşedinte, o întrebare. Din ce 
surse va fi finanţată această administraţie portuară? Va fi din mai multe surse? Dintr-o 
singură sursă?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Gina.
Doamna invitat Gina Pavel: La momentul acesta, n-am făcut o statistică să vedem, 

dar va fi din surse proprii şi din ce încasăm, din biletele pentru călătorii.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, din veniturile proprii ale 

Consiliului  Judeţean  şi  veniturile  proprii  ale  Societăţii  Comerciale  Eoliana,  care  va 
administra acest traseu. Alte întrebări? Dacă nu sunt, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine 
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2 şi anume:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin, prin 

consiliul  judeţean  la  implementarea  şi  derularea  proiectului  „Gestiunea  în  sistem 
informatic a Registrului Agricol şi a altor servicii publice destinate cetăţenilor în cadrul 
unor unităţi administrativ-teritoriale din judeţul Caraş-Severin”, precum şi a cheltuielilor 
de cofinanţare aferente acestuia

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de un proiect al cărui titular este 
Consiliul Judeţean, derulat cu 15 localităţi care şi-au dat deja acceptul. Partea noastră 
este…Aveţi  lista  cu  aceste  localităţi  şi  anume:  Reşiţa,  Caransebeş,  Moldova  Nouă, 
Armeniş, Slatina Timiş, Băuţar, Bozovici, Luncaviţa, Buchin, Ramna, Berzasca, Fîrliug, 
Bucoşniţa, Teregova, Sacu. Este practic un registru agricol informatic şi cred că va trebui 
să extindem această experienţă pentru alte 15 localităţi. El se organizează pe seturi de 15 
localităţi. Există amatori şi la nivelul celorlalte comune din judeţ, administraţiilor locale 
din judeţ. Acesta este primul exemplu de acest gen. Partea noastră este de 3.500 de lei. 
Da? Observaţii?
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Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnul preşedinte, domnilor consilieri, acest 
proiect este deosebit de important şi el interferează cu un proiect al Agenţiei Naţionale de 
Cadastru, care prevede că în următorii ani, acest registru electronic trebuie să funcţioneze 
la absolut toate primăriile din România. Aşa cum trebuie să fie un registru al străzilor, un 
registru al numerelor de casă, este şi acest registru prevăzut în program. Mai există o 
finanţare aici, care se face într-o colaborare cu Banca Mondială, care este iniţiat de către 
Agenţia Naţională şi el este pilot în câteva localităţi din ţară. Dacă noi finalizăm asta, va 
trebui, am văzut şi din material că rezultă, ca la un moment dat să se producă o conexiune 
între informaţiile dintre cele două baze de date. De asemenea, este foarte important ca 
noi, dacă putem să-l extindem la toate localităţile, pentru că la Registrul Agricol avem o 
problemă deosebită, acum, privind categoriile de folosinţă. Schimbarea categoriilor de 
folosinţă care să fie adaptată cerinţelor APIA. Oamenii între timp şi-au făcut plantaţii. Nu 
poţi să-i faci plantaţie… Altul din pădure, din jnepeniş a transformat în pământ arabil 
ş.a.m.d. Aceasta ar rezolva foarte multe probleme. Vă mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mă bucur să asist la o asemenea atitudine 
altruistă.  Eu eram pregătit  să  aud cum Registrul  Agricol  Informatic,  face  concurenţă 
Cadastrului, asemenea lui Balzac, care făcea concurenţă stării civile. „Honi soit qui mal y  
pense.” „Dezonorat cel ce gândeşte rău!” Mă bucur că domnul director, care este un 
adevărat profesionist al genului, are această apreciere. Evident, va trebui să extindem la 
alte seturi de către 15 localităţi, povestirea asta. Sunteţi de acord?

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Eu vă asigur,  dacă programul  ANCPI-ului 
vine în jos, am să mă consult cu dvs., cu toţi, să nu ne mai suprapunem pe cele 15, să ne 
ducem pe alte 15.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Categoric că pe alte 15!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Ca să putem cât mai repede suplini acest…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Mulţumesc. Observaţii? Altele? Nu 

sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de apă 
uzată  în  judeţul  Caraş-Severin”  finanţat  prin  Programul  Operaţional  Sectorial-Mediu, 
Axa prioritară 1, ce urmează a se depune în cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, 
completată ulterior.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  E programul acela de 110 milioane de 
euro. Liber, ce faci aici la Moldova Nouă, altceva?

Domnul invitat Liber Anatoli: E o procedură impusă de Comunitatea Europeană, 
în care apare modificarea SF-ului, a documentaţiei şi în momentul când apare, trebuie 
făcută prin aportul Consiliului Local şi al Consiliului Judeţean. După asta, trebuie scoasă 
pe SEAP. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Înţeleg că în loc de 5 puţuri, ai 7 
puţuri. Sau care e …?

Domnul invitat  Liber Anatoli: Au fost 7 puţuri, dar datorită terenului din zonă 
care este inundat tot timpul, la umflarea Dunării, nu se mai pot amplasa 7 şi atunci pe 
studiul care s-a făcut, sunt suficiente două bucăţi.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Două bucăţi de puţuri. Aţi auzit această 
explicaţie  tehnică,  răvăşitoare  de-a  dreptul.  Dacă  sunt  observaţii?  Nu  sunt.  Primarul 
vostru! Ar fi trebuit să aveţi ceva observaţii. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Domnul consilier Spânu Ion: Primarul nostru, domnule preşedinte!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Primarul nostru, al USL-ului!  Mi-a plăcut 

această completare, una din puţinele plăceri pe care mi le-aţi provocat. Involuntar!

*
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Se trece la discutarea punctului 4 şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 
de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare. 

 Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Upgradăm o funcţie,  nu?  Casiera  are 
condiţii să fie registratoare. Hai, pentru domnul Grindeanu, ridicăm în rang o funcţie! 
Upgradăm, suna într-un mandat trecut, oarecum ilar. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei 
Generale de Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu modificările  şi 
completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm două funcţii, aici. Da?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Transformăm în debutanţi.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci nu upgradăm, retrogradăm practic. 
Doamna invitat Ana Vasile: Sunt posturi vacante.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Două posturi vacante le transformăm în 

debutant, ca să putem angaja?
Doamna invitat Ana Vasile: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Asta este esenţa.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi 

Funcţionare  al  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-
Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic înfiinţăm un nou modul la această 
direcţie, pentru autişti, conform legislaţiei în vigoare. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  unui  mandat  expres  domnului  consilier 

judeţean  Daniel-George  Surdu,  reprezentantul  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în 
AGA a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ACVABANAT”, pentru modificarea 
actului constitutiv şi a statutului asociaţiei.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Îl mandatăm pe domnul consilier Surdu, 
care are nişte idei în acest sens, să desfăşoare o activitate în cadrul Adunării Generale a 
Asociaţiei  de Dezvoltare Intercomunitară  „ACVABANAT”.  Dacă sunt observaţii? Nu 
sunt, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 şi anume:
8.Proiect de hotărâre pentru aprobarea rezultatului final al concursului de proiecte 

de management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va 
încheia Contractul de management la Teatrul de Vest Reşiţa. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  aici  sunt  observaţii?  A  câştigat 
Asociaţia Culturală „Ars …

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: „Proxima”!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu „Prossima”?
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De ce nu, „Prossima”?
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Pentru că aşa scrie în dicţionar.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu.  Pentru  că  e  în  latină  şi  nu  e  în 

italiană! Chiar dacă nu scrie în dicţionar. Bun. Observaţii? Mulţumesc.
Domnul consilier Spânu Ion: Vroiam să-l felicităm pe domnul director.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Masa, felicitările şi dansul, după!
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 9 şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.250/2011,  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  şi  al  Statutului  „Clubului 
Sportiv  Banatul  Montan  Caraş-Severin”,  cu  rang  de  asociaţie,  cu  modificările  şi 
completările ulterioare. 

9



Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fine, vot secret la „Proiect de hotărâre 
privind modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin nr.250/2011,  privind 
aprobarea Actului Constitutiv şi al Statutului „Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-
Severin”, cu rang de asociaţie, cu modificările şi completările ulterioare”.  Până acum, o 
doamnă juristă din cadrul Consiliului Judeţean era preşedintele neremunerat al acestei 
asociaţii. Acum vă propunem să fie doamna Liliana Dacica, care este om de sport şi care 
lucrează la Consiliul Judeţean. Dacă nu sunt alte propuneri, buletinele de vot şi domnul 
Ghiorghioni conduce ca de obicei votul. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul Amariei. 
Se trece la vot în ordinea strigării. 

*
Punctul 9:
9.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.250/2011,  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  şi  al  Statutului  „Clubului 
Sportiv  Banatul  Montan  Caraş-Severin”,  cu  rang  de  asociaţie,  cu  modificările  şi 
completările ulterioare. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Deci  cu 19 voturi „pentru” şi  7 voturi 
„împotrivă”,  doamna  Liliana  Dacica  a  fost  aleasă  în  această  funcţie  de  preşedinte  al 
„Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin”. 

Aşadar, art.I, în aceste condiţii, cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. Şi cei 
7?

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Acesta nu-l mai supunem la vot.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este 

„pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în  unanimitate.  Pentru 
confidenţialitatea atât de dragă, domnului Imbrescu!

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mă bucură această exigenţă vis-a-vis de 
activităţile manageriale din sport. O să ne rezervăm dreptul să fim la fel de exigenţi şi 
noi, în perioada care urmează. 

*
Se trece la discutarea punctelor 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 şi 17: 
10.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la a doua reuniune de lucru în cadrul proiectului „My Modular, Intelligent, Low 
Cost, Do it yourself, nearly zero energy House for Eco Green Village”, acronim MILD 
HOME, ce a avut loc în Gussing, Austria, în perioada 3-5 aprilie 2013.
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11.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, la Conferinţa consacrată Parteneriatului Estic şi la Sesiunea Plenară a Comisiei 1 
a ARE, organizate la Dnipropetrovsk, Ucraina, între 24 şi 29 aprilie 2013.

12.Raport de activitate al S.C.AQUACARAŞ S.A., pe anul 2012.
13.Raport de activitate al Clubului Sportiv Caraş-Severin, pe anul 2012.
14.Raport de activitate al Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin, pe anul 

2012.
15.Informare privind activitatea derulată în anul 2012, de către SC „SCHILIFT” 

SRL. 
16.Raportul de activitate al S.C. Ecologica Băile Herculane SRL, pe anul 2012.
17.Raport  privind  activitatea  desfăşurată  de  Asociaţia  de  Dezvoltare 

Intercomunitară „Intercom Deşeuri Caraş-Severin”, în anul 2012.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  aveţi  comentarii  vis-a-vis  de 

informările sau rapoartele respective? Nu sunt. 
*

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Întrebări. Interpelări. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Alte luări de poziţie?
Domnul consilier  Madina Constantin Sorin: Domnule preşedinte, eu aş avea o 

problemă de ridicat.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă rog.
Domnul  consilier  Madina  Constantin  Sorin:  Am  primit  la  şedinţa  trecută  o 

adeverinţă de venit prin care se menţionează că, subsemnatul sunt angajatul Consiliului 
Judeţean şi am venit salarial anual. Ori aşa a fost trimisă, aşa s-au virat şi banii la Finanţe. 
Am fost  şi  m-am interesat.  Ori  noi,  consilierii  judeţeni  nu  suntem salariaţi,  n-avem 
contract  individual  de muncă  şi  este  o  eroare.  Motiv  pentru  care,  eu  solicit  să  ni  se 
elibereze…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Gina, unde eşti?
Domnul  consilier  Madina Constantin Sorin:  Am crezut şi  eu iniţial  că este  o 

eroare de dactilografiere. M-am dus la Finanţe şi mi s-a spus că eu….
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Bun.  Până  vine  domnişoara  director 

economic, dacă sunt alte… Eu vă solicit aprobarea de a îmi lua 5 zile de concediu în 
perioada  24 mai -30 mai,  dacă sunteţi  de acord. E o formalitate,  de altfel.  Cine este 
„pentru”?  Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.  Doamna director,  domnul 
consilier are o problemă.

Domnul  consilier  Madina Constantin Sorin:  Am primit  adeverinţa de venit în 
care se menţionează că noi suntem sau eu, cel puţin, sunt angajat al Consiliului Judeţean 
şi am un venit salarial anual. Ori din câte ştiu eu, noi nu suntem salariaţi.

Doamna invitat Gina Pavel: Aveţi o indemnizaţie. 
Domnul  consilier  Madina  Constantin  Sorin:  Păi  vă  rog  frumos  atunci,  să 

modificaţi  adeverinţele şi mai presus de toate, să faceţi corecturile necesare la DGFP, 
unde aţi raportat tot salarii şi plăţile s-au făcut tot din contul de salarii. Am fost eu, m-am 
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interesat  şi  tot  în  contul  de  salarii.  Mi-a  spus:  „Domnule,  dumneata  eşti  salariat!” 
„Domnule, nu sunt!” „Domnule, eşti!”

Doamna invitat Gina Pavel: Da. O să revenim asupra adeverinţelor de venit.
Domnul consilier Madina Constantin Sorin: Mulţumesc.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: De îndată! Ca şi şedinţele unor consilii 

locale, de îndată. Ca şi organizarea de şantier silvic a lui Ghiorghioni, în devălmăşie. De 
îndată şi în devălmăşie! Alte probleme abisale, care macină? Atât? Bine.

O să vă anunţăm din timp şedinţa din iunie,  când vom avea şi  nişte  rectificări 
bugetare, pentru că ne-a fost aprobată stingerea arieratelor de la Spitalul Judeţean, de 10 
miliarde  de  lei.  Probabil  că  în  iunie  vom opera  această  schimbare.  Cu  alte  cuvinte, 
Spitalul Judeţean care va afla ultimul ca de obicei, în acest moment nu are datorii.  E 
„porte-parole” Dumitrescu, aici şi va duce această veste bună, conducerii Spitalului. Vă 
mulţumesc.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                               Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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